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P r o t o k ó ł  Nr XXX/2013 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 21 lutego 2013r.  odbytej w sali Urzędu Gminy  
w Kotlinie  w godz. od 900 do 1035 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

             Otwarcia XXX sesji rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław 
Moch witając: Wójta Gminy Mirosława  Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała 
Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę  Antczak, sołtysów i redaktor  Gazety Jarocińskiej. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady  stwierdził kworum, bowiem  na 
ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 
 

  II. Przedstawienie porządku obrad. 
                 Na pytanie Przewodniczącego Rady – czy są wnioski do porządku obrad, który 
radni otrzymali w zawiadomieniu o sesji  wniosek zgłosił Wójt Gminy. 
Wójt wnioskował o wycofanie z porządku obrad projektów uchwał w sprawie zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony  oraz w sprawie 
warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty przy sprzedaży 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kotlin. 
Za wnioskiem Wójta głosowało 15 radnych. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXIX 
    sesji Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXIX sesji Rady oraz  
    z wykonania uchwał Rady. 
7. Sprawozdanie z rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 
8. Sprawozdanie z rocznego planu pracy Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu 
    i Finansów Rady Gminy. 
9. Sprawozdanie z rocznego planu pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 
    Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady 
    Gminy. 

 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej. 
 11. Przyjecie informacji z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
       problemów  alkoholowych  oraz raportu z wykonania gminnego programu  
       przeciwdziałania narkomanii i efektu jego realizacji w roku 2012.  
 12. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin, 
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- w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę 
Kotlin, 
- w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie do 
realizacji zadania pracy z rodziną na podstawie ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o 
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego  sposobu i zakresu świadczenia usług 
 w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                    
i zagospodarowania  tych odpadów w zamian za uiszczoną  przez właścicieli 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
- w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki, 
- w sprawie sprostowania błędu, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2013 rok. 

13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXIX sesji Rady. 
15. Zamknięcie obrad. 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 
                Protokół z XXIX sesji Rady wyłożony został do wglądu na posiedzeniach Komisji 
Rady w dniu 20 lutego br. oraz w dniu dzisiejszym przed sesją Rady. 
Do protokołu nie wniesiono uwag przyjmując go jednogłośnie 15 głosami za. 
 
ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
                   Radny Maciej Skowron   złożył na ręce Wójta podziękowanie od organizatorów  
za udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy. 
Wójt podziękował wszystkim, którzy brali udział  w imprezie WOŚP zorganizowanej przez 
Gimnazjum w Kotlinie i za zgromadzone środki. 
Radny Maciej Skowron wnioskował o ustawienie pojemników z piaskiem  przy ul. 
Powstańców  Wlkp. przy wjeździe w ul. Kochanowskiego i przy ul. Teodorowskiej  wyjazd 
na ul. Sławoszewską i Ks. Rymarkiewicza. 
Radny Bogdan Pacholak wnioskował o: 
- zamontowanie barierki osłonowej przy drodze Racendów – Parzew na zakręcie 900, 
- wybudowanie mostku na rowie w ciągu dróżki za kościołem w Racendowie, z której  
   korzystają najczęściej emeryci. 
Radny Dariusz Józefiak wnioskował o przedłużenie barierki ochronnej na łuku drogi            
w rejonie skrzyżowania drogi Nowa Wieś z drogą powiatową Kotlin – Sucha w kierunku 
centrum Sławoszewa. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak  na piśmie zgłosił  wniosek o nadanie ulicy Dworcowej 
statusu alei zabytkowej. 
Radny podkreślił, że wniosek ten składa w imieniu mieszkańców. 
Radny uzasadniał, że ulica Dworcowa najbardziej spośród  wszystkich ulic w Kotlinie  
zasługuje  na miano alei ze względu na obustronne obsadzenie zdrowymi  lipami. Natomiast o 
zasadności uczynienia jej jako zabytkowej przesądzają wiek drzew- około 100 lat, jak 
również nawierzchnia ulicy z kostki granitowej, jedyna  taka w Kotlinie. 
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Radny Szymkowiak  wnosił o dosadzenie młodych lip  przy ul. Dworcowej w miejscach 
ubytków oraz o poczynienie starań  o nadanie ulicy Dworcowej statusu pomnika przyrody, 
otoczenie jej ochroną prawną i przyznanie jej nazwy „ Aleja Lipowa”. 
Radny wręczył wniosek Przewodniczącemu Rady  i do wiadomości także Wójtowi Gminy       
i sołtysowi wsi Kotlin. 
Radny Szymkowiak wnioskował o obniżenie krawężników przy wjazdach do posesji przy ul. 
Dworcowej. 
Wniosek złożony przez radnego stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodniczący Rady przyznał, że ul. Dworcowa jest ulicą wyjątkową i należy zapoznać się 
od strony prawnej w jaki  to sposób  zgłoszona interpelację załatwić. 
Radny Mirosław Twardowski  złożył na piśmie wnioski zgłoszone uprzednio, nie 
odczytując ich , wręczając pismo Wójtowi Gminy. 
Radny Twardowski wnioskował o zamontowanie poręczy w Wyszkach przy zejściu                
z chodnika przy drodze nr 11. Radny oświadczył, że w przypadku trudności z materiałem na 
wykonanie poręczy,  gotów jest kupić materiał i chodzi tylko o to, żeby ktoś to zamontował. 
Wójt odpowiedział, że pismo w sprawie zamontowania barierki skierowano do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu, ponieważ jest  to droga krajowa. Gdy 
okaże się, że  Dyrekcja ta  nie wykona tego,  Gmina poczyni starania i zakupi barierkę. 
           
ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXIX sesji Rady. 
                  Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie od 28 grudnia 2012 : 
- podpisał podjęte uchwały  na XXIX sesji Rady  , w tym uchwałę w sprawie budżetu Gminy  
  na 2013 rok, 
- przekazał Wójtowi zgłoszone interpelacje i wnioski, 
- 3 stycznia uczestniczył w uroczystym spotkaniu  zorganizowanym przez Zarząd Powiatowy 
  PSL w Jarocinie, 
- 13 stycznia uczestniczył w śpiewaniu kolęd zorganizowanym przez Szkołę i Bibliotekę  
  w Sławoszewie, 
- obecny był na XXI Finale WOŚP  w Szkole  w Kotlinie, 
- 17 stycznia obecny był  na zebraniu wiejskim w Twardowie w sprawie wyboru sołtysa, 
- w miesiącu styczniu na zaproszenie samorządowców Jarocina uczestniczył w spotkaniu 
   z Marszałkiem 
  Województwa Wielkopolskiego, a jednym z tematów  spotkania była budowa obwodnicy 
  Jarocina, 
- w styczniu uczestniczył w spotkaniu Społecznego Komitetu Obchodów Rocznicy Powstania  
  Wielkopolskiego, którego przewodniczącym jest Marian Wiła, 
- 6 lutego uczestniczył w inauguracji obchodów Roku Pamięci Powstańców Wielkopolskich 
  Ziemi Kotlińskiej, 
- 6 lutego  na zaproszenie Starosty Jarocińskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu 
  uczestniczył w uroczystości wręczenia nagród „ Za Zasługi dla Powiatu Jarocińskiego”, 
- 19 lutego na zaproszenie Zarządu  Banku Spółdzielczego w Jarocinie uczestniczył  
  w zebraniu sprawozdawczym za 2012 rok, 
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- w styczniu i lutym uczestniczył w zebraniach sprawozdawczych OSP, 
-  brał udział w przygotowaniu materiałów sesyjnych, 
- w dniu wczorajszym uczestniczył w posiedzeniach obu komisji Rady. 
                     Przewodniczący Rady odczytał petycję złożoną do Rady Gminy w dniu 11 
lutego br.  przez mieszkańców wsi Twardów  o wprowadzenie zmian w rozkładzie jazdy JLA 
sp. z o. o  , ponieważ obecna oferta komunikacji jest nie wystarczająca dla mieszkańców. 
 
ad.6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXIX sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
                  Wójt poinformował, że uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2013 rok oraz 
uchwałę zmieniająca budżet  na 2012 rok  i uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy przekazano Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu Zespół             
w Kaliszu. 
Wszystkie uchwały przekazano do Wydziału Kontroli, Prawny i Nadzoru Urzędu 
Wojewódzkiego w Poznaniu. 
Zgodnie z podjętą uchwałą  w sprawie zarządzenia przeprowadzenia wyboru sołtysa               
w sołectwie Twardów dokonano wyboru sołtysa, którym została Dominika Kwiecińska. 
Uchwały  stanowiące prawo miejscowe  przekazano  do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Wielkopolskiego w celu ich opublikowania. 
                 W okresie międzysesyjnym Wójt wydał 8 zarządzeń w sprawie: powołania komisji 
przetargowej w celu przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości  położonych        
w :Kotlinie, Racendowie i Woli Książęcej,  w sprawie zmiany regulaminu Zakładowego 
Funduszu Świadczeń Socjalnych,  w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy, w sprawie ustalenia stawek czynszu  
najmu za lokale użytkowe, w sprawie powołania stałej komisji przetargowej                            
w postępowaniach o udzielenie zamówienia publicznego, w sprawie przeznaczenia lokalu 
użytkowego do najmu – lokalu w świetlicy wiejskiej w Wilczy  oraz w sprawie powołania 
komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na wynajem tego lokalu. 
                  Następnie Wójt poinformował o zrealizowanych zadaniach w okresie 
międzysesyjnym , w tym o:  
- wysłaniu wniosku  do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu  o ujęcie zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa boisk rekreacyjnych przy  Szkole Podstawowej w Kotlinie”,  
- wysłaniu wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Poznaniu o umorzenie pożyczki  zaciągniętej w roku 2007 na budowę kanalizacji sanitarnej 
w Kotlinie przy ul. Buchalińskiej i  Powstańców Wlkp., 
- wysłaniu  do Urzędu Marszałkowskiego zgłoszenia do konkursu  „ Fundusz sołecki – 
najlepsza inicjatywa”.  Zgłoszono  wyposażenie placu zabaw w Twardowie zrealizowane           
w 2012 roku  i zgłoszono najaktywniejszego mieszkańca wsi Twardów  Pana Mariana Żurka. 
- wysłaniu do Zarządu Głównego Związku Sportowego w Warszawie wniosek  o 
dofinansowanie kosztów zatrudnienia  animatorów sportu, 
- rozstrzygnięciu postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na zakup , dostawę         
i rozładunek  materiałów chodnikowych. Z 5 ofert wybrano firmę „Betard sp. z o.o.                
z Długołęki. 
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- ogłoszeniu postępowanie  o udzielenie zamówienia publicznego na  zakup używanego 
pożarniczego samochodu dla OSP Wysogotówek, 
- przygotowaniu umowy na administrowanie świetlicami wiejskimi, 
- w związku  z ogłoszeniem naboru wniosków o przyznanie pomocy  w ramach programu 
PROW na lata 2007 – 2013 w trakcie przygotowania jest wniosek o przyznanie środków na 
budowę kanalizacji sanitarnej w Woli Książęcej. 
Sprawozdania złożone przez Wójta stanowią załączniki do protokołu. 
                 Wójt poinformował  dokonaniu wyboru animatorów sportu w drodze naboru 
ogłoszonego przez dyrektora Szkoły Podstawowej w Kotlinie. 
Następnie poinformował, że w okresie  międzysesyjnym: 
- 10 stycznia uczestniczył w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Jarocinie w sprawie 
  obchodów rocznicy Powstania Wielkopolskiego, 
- 13 stycznia obecny był na zorganizowanym  śpiewaniu kolęd w Sławoszewie, 
- 13 stycznia uczestniczył w XXI Finale WOŚP zorganizowanym w Szkole w Kotlinie, 
- uczestniczył w większości zebrań sprawozdawczych OSP, z wyjątkiem Twardowa i Woli 
  Książęcej, 
- 17 stycznia obecny był na zebraniu wiejskim w Twardowie na którym dokonano wyboru  
  sołtysa wsi, 
- 22 stycznia złożył wiązankę kwiatów na grobie  Powstańca Styczniowego w Sławoszewie, 
- 24 stycznia odbył  spotkanie z dyrektorami szkół i Przedszkola Publicznego w celu  
  omówienia bieżących spraw, 
- 1 lutego uczestniczył w spotkaniu w Komendzie Powiatowej PSP w Jarocinie 
   podsumowującym 
   rok 2012, 
- 6 lutego uczestniczył w inauguracji obchodów Roku Pamięci Powstańców Wielkopolskich  
  Ziemi Kotlińskiej, 
- 13 lutego uczestniczył w spotkaniu włodarzy Południowej Wielkopolski z członkiem 
  Zarządu Województwa Wielkopolskiego Krzysztofem Grabowskim, 
- 14 lutego uczestniczył w spotkaniu wójtów ,  burmistrzów i Starosty Jarocińskiego w celu 
  omówienia bieżących spraw powiatu.  
Przewodniczący Rady  pytał Wójta – czy wiązankę złożono tylko  na grobie powstańca 
styczniowego w Sławoszewie, a na grobie Ks. Rymarkiewicza nie?  
Wójt odpowiedział, że wiązankę  złożono w Sławoszewie. 
Przewodniczący Rady wniósł o uporządkowanie terenu wokół tablicy pamiątkowej Ks. 
Rymarkiewicza, mówiąc, że znajduje się tam wiązanka z żywych  kwiatów od miesiąca 
listopada 2012r. Przewodniczący  proponował, aby uporządkowali to pracownicy Urzędu 
Gminy lub żeby zobowiązać do tego szkołę. 
 
ad.7. Sprawozdanie z rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 
                         Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy za 2012 rok 
przedstawiła  Przewodnicząca Komisji Jolanta Urbaniak. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.8. Sprawozdanie z rocznego planu pracy Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu 
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 i Finansów Rady Gminy. 
                        Sprawozdanie z działalności Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu                 
i Finansów Rady Gminy za 2012 rok przedstawił Przewodniczący Komisji Zdzisław 
Wodniczak. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.9. Sprawozdanie z rocznego planu pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, 
Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 
Rady Gminy. 
                  Sprawozdanie z działalności Komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Stefan 
Taczała. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.10. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej. 
                   Sprawozdanie z Komisji Statutowej przedstawił Przewodniczący Komisji 
Włodzimierz Szymkowiak. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.11. Przyjecie informacji z realizacji gminnego programu profilaktyki                             
i rozwiązywania problemów  alkoholowych  oraz raportu z wykonania gminnego 
program przeciwdziałania narkomanii i efektu jego realizacji w roku 2012.  
                  Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław 
Wodniczak przedstawił pozytywną opinię Komisji co do projektów uchwał  jak i do 
informacji z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz raportu z wykonania gminnego programu przeciwdzia łania narkomanii. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że opinię którą przedstawił nie dotyczy 2 projektów 
uchwał, które wycofał Wójt. 
                  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Stefan Taczała przedstawił 
również pozytywną opinię materiałów sesyjnych, informując, że nie zgłaszano do nich uwag. 
Do informacji nie zgłoszono uwag. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. Stanowi ona załącznik do 
protokołu. 
 
ad.12. Podjęcie uchwał: 
                  Podjęcie uchwał: 
1)  w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin. 
Uchwał a Nr XXX/159/2013 podjęta została 15 głosami za. 
2) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Kotlin. 
Uchwała Nr XXX/160/2013 podjęta została 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym 
(radnego Włodzimierza Szymkowiaka). 
3) w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie do 
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realizacji zadania pracy z rodziną na podstawie ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o 
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 
Uchwała Nr XXX/161/2013 podjęta została 15 głosami za. 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego  sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania  tych odpadów w zamian za uiszczoną  przez właścicieli  
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Uchwała Nr XXX/162/2013 podjęta została 15 głosami za. 
5) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy środków stanowiących 
fundusz sołecki. 
Uchwała Nr XXX/163/2013 podjęta została 15 głosami za. 
6) w sprawie sprostowania błędu. 
Uchwała Nr XXX/164/2013 podjęta została 15 głosami za. 
7)  zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2013 rok. 
Uchwała nr XXX/165/2013 podjęta została 15 głosami za. 
Uchwały stanowią załączniki do  protokołu. 
 
ad.13. Wolne głosy i wnioski. 
                        Wnioski zgłosili: 
Radny Bogdan Pacholak wnioskował o zamontowanie pod tablicą ograniczającą tonaż, 
która jest przy drodze Racendów – Parzew znaku informującego, że nie dotyczy maszyn 
rolniczych. 
Sołtys Beata Skowrońska w imieniu mieszkańców  wnioskowała, aby autobus, który 
obecnie zatrzymuje się w Sławoszewie przy sklepie zatrzymywał się 100 metrów dalej na 
przystanku autobusowym. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak  wnioskował o: 
- zamontowanie hydrantu w odpowiedniej wysokości przy drodze nr 11 w Kotlinie , który  
  został ścięty w wyniku wypadku,  
- wybudowanie studzienki kanalizacji deszczowej przy posesji Stanisława Świerblewskiego  
  w Kotlinie przy ul. Poznańskiej. 
 
ad.14. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXIX sesji 
Rady. 
                     Wójt poinformował o planowanych w miesiącu marcu br. bezpłatnych badaniach 
mammograficznych w Kotlinie.  Z bezpłatnych badań skorzystać  będą mogły kobiety w 
wieku od 50 do 69 lat. Informacja dotycząca zapisów zostanie podana do publicznej 
wiadomości w najbliższym czasie. 
                    Wójt poinformował, że wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazano  do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie, w tym o:  przedłużenie barierki ochronnej                  
w Sławoszewie na skrzyżowaniu drogi z Nowej Wsi z drogą  Kotlin – Sucha, naprawę 
pobocza drogi Kotlin – Sucha na łuku drogi przed posesją nr 1 w Sławoszewie, 
doprowadzenie do przejezdności drogi Twardów Bączew – Kurcew oraz ustawienie leżącego 
znaku drogowego na skrzyżowaniu dróg Magnuszewice – Zakrzew. 
Zarząd Dróg Powiatowych poinformował, że: 
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- wniosek o przedłużenie barierki   na łuku drogi w Sławoszewie  jest bardzo zasadny               
Zarząd  poczyni starania o wygospodarowanie środków finansowych na wykonanie tego 
zadania w roku bieżącym, 
- pobocze drogi Kotlin – Sucha zostanie uzupełnione, 
- znak drogowy w Magnuszewicach zostanie wstawiony w ciągu najbliższych  dni, 
- droga Bączew – Kurcew  zostanie wyrównana równiarką po okresie  zimy. 
Poza tym Zarząd Dróg Powiatowych w Jarocinie  odpowiedział  na wnioski zgłoszone na 
sesji w dniu 19 grudnia 2012r. informując, że: 
- topola rosnąca  na łuku drogi Kotlin – Sławoszew zostanie ujęta  w planie wycinki  na rok 
2013 po  uzyskaniu  zgody Gminy Kotlin, 
- w budżecie na rok 2013 brak jest środków na budowę drugiego etapu chodnika  w Woli 
Książęcej. 
                 Wójt poinformował, że prowadził rozmowy ze Starostwem na temat budowy 
chodnika   w Woli Książęcej i środki na jego budowę może znajdą się. 
Wnioski o wyregulowanie oświetlenia ulicznego przekazano Spółce „Oświetlenie Uliczne       
i Drogowe „ w Kaliszu. 
Uszkodzony chodnik w Wyszkach został naprawiony. 
Tablice ogłoszeniowe  zostały wykonane i  będą ustawione w Wyszkach  gdy będą  
sprzyjające warunki na ich zamontowanie. 
Odwodnienie w Wyszkach przy byłym barze  będzie wykonane  przy okazji budowy 
chodnika w Wyszkach. 
Ścieżka rowerowa  Wyszki – Witaszyce jest zapisana w WOFG i należy zabezpieczyć środki 
na jej realizację. Potrzebna  jest także ścieżka rowerowa z Twardowa  i z Kotlina do 
Pleszewa. 
Na budowę placu zabaw w Wyszkach należy zabezpieczyć środki z funduszu sołeckiego         
i znaleźć  stosowne miejsce pod budowę  placu. 
O zamontowanie poręczy przy zejściu z chodnika w Wyszkach przy drodze nr 11 wystąpiono  
do GDDKiA w Poznaniu. Wójt uważał, że nie będzie problemu z zamontowaniem poręczy. 
Odnośnie odwodnienia posesji przy drodze nr 11 w Wyszkach Wójt wyjaśnił, że może być 
przejęcie od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad kolektora, a następnie jego 
utrzymanie. Do kolektora tego wprowadzana byłaby woda  z posesji przy drodze nr 11. 
Zdaniem Wójta nie dopełniono obowiązku przy realizacji inwestycji  jaką była budowa 
chodnika przy drodze nr 11 w Wyszkach.  
Wójt prosił o podjęcie decyzji w tej sprawie przez Radę, aby nie było tak, że  to Wójt przejął 
na majątek Gminy, a rada nic nie wiedziała. 
Informacja z realizacji interpelacji i wniosków złożona przez Wójta stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
ad.15. Zamknięcie obrad. 
             Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie radnych Rady Miejskiej w Jarocinie do 
udziału w III charytatywnym Turnieju Tenisa Stołowego Radnych, który organizowany jest 
wraz z Fundacją „Ogród Marzeń” w ramach akcji „ Wesołych Ogrodników”.  
Turniej odbędzie się 23 marca 2013r. w sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej  nr 4            
w Jarocinie o godz. 900. 
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Termin zgłoszeń upływa 15 marca 2013r. Przewodniczący zachęcał do udziału w turnieju. 
             Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XXX sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 


